
 

 

 

Referat for Lokalrådsmøde 
 

Dato:  Mandag den 24 april 2023 – klokken 19:30 til 21:30 
Sted: AIKC. 
Tilstede:     Anna Lis, Thomas, Peter H., Peter B., Lone, Søren T., Rikke og Søren A  
  
Afbud ;       Ingen 
 
Dagsorden for mødet : 
1. Kort referat fra Årsmøde og Borgermøde den 20. marts. 
2. Konstituering af bestyrelse. 
3. Orientering om den lukkede madordningen for borgere på plejecenteret – Søren T. 
4. Orientering om råstofindvindingen mellem Ans og Grønbæk – Søren T. 
5. Punkter fra borgermødet som kræver vores opmærksomhed 
6. Ans By Forum – Facebook. Indkommende kommentar fra Bachs Gear Køreskole, Fiskemanden,  
    flere? 
7. AAB Silkeborg som alternativ til Sct Jørgen. 
8. Næste mødedato. 
9. Eventuelt. 
 

Ad. 01. 
Referat fra møde 02 – fejl i dato 20 januar rettes til 20 februar Søren retter  
Godkendt – i den version – (som er indsat på www.ansby.dk) 
Årsmøde referat : Søren rundsender til godkendelse. 
 
Ad. 02. 
Uændret – se referat - fra årsmødet. 
 
Ad. 03. 
’Madordning er ophørt: Iht. Lederen Stine Nielsen anvendtes ordningen af 3 – 4 personer – vi 
kender ikke prislejet pr. person. 
Besparelsen i budgettet er fastlagt af forvaltningen til kr.  200.000,- årligt. 
Lokalrådet vurderer at grundlaget for besparelsen er forkert. 
 
Ad. 04. 
Der er materialer til mere end 10 års udvindinger i grus graven 
Tilbagemeldinger fra borgerne koncentrerer sig om de gener der er på vejstrækningen mellem 
Ans og Grønbæk, Søndermarksgade og Iller Damvej. Vejen og især cykelstierne på begge sider 
af vejen er ofte fyldt med sand og grus. Dette resulterer i stenslag på biler og busser, både på 
lak og ruder. Det medfører også at cykelstierne er rigtig dårlige at køre på. Især for 
motionscykler der ofte har tynde dæk og punkterer derfor nemt. Flere cyklister undgår 
strækningen. Herudover er der henvendelser vedr. gener af massiv tung trafik på strækningen. 
Lokalrådet informerer Silkeborg Kommune/Regionshuset i Viborg om at tilstandene vedr. vejsvi-
neriet fortsat er aktuelle at få forbedret. V/Søren T/Peter B. 
 
Ad. 05. 
De unges betingelser i Ans blev diskuteret – vi nåede ikke en konklusion. 
Vi kontakter ungdoms klubben.  
 
Ad. 06. 
Der var en god dialog. Rikke formulerer – forslag som rundsendes til godkendelse. 

Tilføjet efter mødet : Redaktionelle artikler er som udgangspunkt velkomne 1 gang. 
 
 

http://www.ansby.dk/


 

 

Ad. 07. 
Silkeborg Boligselskab har ikke reageret på vores henvendelse pr. mail. Vi prøver at kontakte 
ved telefonisk henvendelse. 
 
Ad. 08. 
Mandag den 12 juni kl. 19.30 i AIKC. 
Søren A. forestår reservation af mødelokale og forplejning i AIKC. Søren booker projektoren som 
forefindes i AIKC – som alternativ afholdes mødet i Multisalen. 
 
Ad. 09. 
Intet at referere. 
 
 
 
 
 
 


